
Protokoll til FAU møte torsdag 4.mars 2021

Sted: Zoom

Tid: 19.15 – 21.45

Referent: Siv Irene Dahl Eriksen

Møteleder: Christine Pramm

Tilstede: Carolina Pedersen (1B), Lena Sendstad (2B), Ida Aylin Våge Dalen (3.klasse), Christine

Pramm (4.klasse), Sven Olden – Dammann (5.klasse), Siv Irene Dahl Eriksen (7A), Stig Henriksen

(7B), Per Terje Naalsund (9.klasse), Camilla Solland (10.klasse), Markus Neue (leder for

julemarkedskomiteen), Marte Lise Lødrup (daglig leder, Steinerskolen på Nesodden)

01/05 – Formelt
Valg av møteleder: Christine Pramm ble valgt som møteleder

Valg av referent: Siv Irene Dahl Eriksen ble valgt som referent

02/05 – Orientering – skolens ledelse, ved Marte Lise
- Marte Lise orienterer om at hun sagt opp stillingen sin som leder ved skolen. Skolens

styre har ansvar for å rekruttere ny daglig leder. Dette arbeidet er igangsatt.

- 1.mars 2021 fikk skolen ny mellomtrinnsleder, Line Falkeid.

- Skolen har også ansatt Hanne Vestre i administrasjonen. Hun skal arbeide med

økonomi/administrasjon, samt kommunikasjon via skolens digitale plattformer.

- Koronaen preger hverdagen vår. Skolen har valgt å gjennomføre en undersøkelse på

ungdomsskolen i forhold til dette. Elevene gir uttrykk for at de har det bra på skolen,

og at de håndterer restriksjonene godt. Denne undersøkelsen skal også

gjennomføres på mellomtrinnet. Lærerne gir utrykk for at de synes "koronaskole" er

krevende. Det ligger i steinerskolens identitet at man møtes til ulike

fester/arrangementer. Dette har blitt tynnet ut i denne perioden – som har gjort noe

med samholdet på skolen.

- Det orienteres om at nyttårsballet på ungdomsskolen ble avlyst pga korona, men at

skolen skal feire karneval (i litt mindre skala).

- Marte Lise orienterer om at hun har hatt en runde i kollegiet ang. informasjon og

kommunikasjon til foreldregruppa etter ønske fra FAU, og beklager at dette har

"skrantet" den siste tiden.

- Spørsmål fra FAU

- Det ble stilt spørsmål om kommunikasjonspraksis når en lærer blir sykemeldt eller

går ut i permisjon. Ved lengre fravær og planlagt fravær skal foreldregruppa (i den



aktuelle klassen) få beskjed fra trinneder om fravær, og hvem som settes inn som

vikar. Ved kort sykdom informeres det ikke, med mindre klasselærer selv sender ut

beskjed.

- Det ble stilt spørsmål fra foreldregruppa ang. økning i foreldrebetalingen: Skolen får

statsstøtte på 85%. I utgangspunktet skal foreldrebetalingen være på 15% - noe den

ikke utgjør i dag. Styret ønsker at man gradvis skal øke foreldrebetalingen slik at man

når denne summen, og at det skal være differensiert betaling på barn/mellomtrinn

og ungdomstrinn – da det er dyrere å drifte ungdomsskole.

- Det ble stilt spørsmål rundt enkelte klasser og kommunikasjon: dette tas direkte med

daglig leder og trinnleder.

- Det ble stilt spørsmål ang. årets 17.mai feiring. Skolen ønsker at det skal arrangeres

fest, og at dette bør begynne å planlegges. Kanskje kan man bruke det julemarkedet

har laget som inspirasjon? I forhold til dagens restriksjoner.

VEDTAK:

FAU tok informasjonen til orientering, og ber 4.klasseforeldrene begynne å se på hvordan man

kan gjennomføre et 17.mai arrangement innenfor dagens restriksjoner.

03/05 – Orientering – Fra julemarkedskomiteen, Ved Markus Neue

Markus orienterer om at julemarkedet nå har en hovedkomite,– da flere har meldt seg til dette

arbeidet. Komiteen har utarbeidet forslag til hvordan julemarkedet kan gjennomføres. Se

vedlegg 1 og 2.

Tanken er at julemarkedet 2021 er et rent utemarked hvor det sosiale felleskapet står i fokus.

VEDTAK: FAU

støtter julemarkedskomiteen sitt forslag om hvordan julemarkedet 2021 kan gjennomføres

04/05 – Orientering – Fra skolens styre, ved Siv Irene Dahl Eriksen
- Siv Irene orientere om at arkitekten nå har ferdigstilt mulighetsstudiet, og at dette vil

bli lagt frem på neste styremøte, og orienteres om på FAU møte i slutten av mars.

- Det har kommet inn en felles klage fra FAU i Solsikken Steinerbarnehage ang.

1.klasseopptaket høsten 2021 – da ikke alle barna fra barnehagen fikk plass.

Styret har svart ut klagen.



- Det har kommet individuelle klager ang 1.klasseopptaket høsten 2021. Skolen er i

dialog med de som har klaget, og de blir henvist til statsforvalteren da klagen er på

enkeltvedtak (jamfør regelverket).

VEDTAK:

FAU tok orienteringen til etterretning

05/05 – Fra KFU (kommunens foreldreutvalg) - Sven Olden – Damman referer fra

møte

- I forbindelse med Nesodden kommune sitt satsingsområde "Ungdom og Rus" har

kommunen vedtatt at det skal settes av 1 million kroner hvert år til prosjektet som

de kaller: "Ungdomsmillionen"

- I forbindelse med hva kommunen ser for seg av ny skolestruktur på Nesodden har

det vært en høring hvor fire muligheter har blitt lagt frem, se Nesodden kommunes

hjemmeside.

Saken skal til skole- og oppvekstutvalget 6. april, formannskapet 14. april og

kommunestyret 21. april. Skole- og oppvekst skal i sitt møte vurdere alternativene og

formannskapet skal i sitt møte sende en innstilling til kommunestyret - det vil si at innen

14. april har vi som foreldregruppe mulighet til å påvirke politikerne.

VEDTAK:

………………………………………

(FAU tok saken til orientering)

06/05 – Digital Bevissthet – Orientering ved Per Terje Naalsund

- Orientering om endringer i prosjektet – som samsvarer med den digitale utviklingen.

Se vedlegg 3

VEDTAK: FAU godkjenner endringene i prosjektet, og oppfordrer alle representantene til å

booke Skoklefallsalen før sommerferien, samt avtale gjennomføring av prosjektet med sin

klasselærer og foreldrekontakt



07/05 – Koronahåndtering – erfaringsutveksling ved representantene
- Kort oppsummert

Fra:

• 1.klasse: melder fra om at det er fint at barna har vært mye ute, og at barna har

det bra på skolen. I en periode var restriksjonene strengere enn nødvendig (i de

nederste klassene). Dette tok representantene fra 1.klasse opp med skolen.

• 2.klasse: melder fra om at barna har det fint, men koronarestreksjonene har gjort

at barna ikke får den kunnskapsoverføringen fra andre klasser (som er spesielt

ved Steinerskolen) via fester og arrangementer – dette gjelder også foresatte.

• 3.klasse: melder fra om at barna har det bra, og skolen har lagt til rette for gode

uteaktiviteter. En foreldregruppe har satt i gang med å gjøre deler av uteområde

bedre/hyggeligere da barna i 3.klasse på SFO har et litt "stusselig" område å være

på. 3.klasserepresentanten kan ta kontakt med gruppa som fordeler

julemarkedsmidler å høre om man kan søke om tilskudd til dette.

• 4.klasse: hadde grei kommunikasjonen med klasselærer og trinnleder i denne

perioden, og barna har det bra på skolen.

• 5.klasse: er fornøyd med informasjon og undervisning.

• 7A: undervisningen har fungert godt, det er gode opplegg, god kommunikasjon

fra klasselærer og barna trives godt på skolen.

• 7B: melder fra om at det har vært en vanskelig periode for denne klassen, og at

foresatte savner informasjon og kommunikasjon rundt situasjonen i klassen.

• 9.klasse: melder fra om at informasjonen er god, og at barna får gode

undervisningsopplegg. Det er vi foresatte som "lider" ved at vi ikke møtes, får

utvekslet erfaringer, og hjulpet hverandre i denne situasjonen.

• 10.klasse: syns det er fantastisk hva skolen har fått til i denne perioden, men

savner informasjon om praktiske ting som avlysning av skoleball.

(Ta ut innspill - Innspill fra klassene ble videreformidlet til skolenes ledelse)

VEDTAK:

FAU gir tilbakemelding til skolen om erfaringene som har blitt utvekslet

08/05 Eventuelt
- Ingen saker.


